
Geachte raadsleden,

Ik ben Rene Dinkelberg en ik heb de actiegroep tegen verkeersoverlast Holtenbroek opgericht.

Wij hebben handtekeningen verzameld tegen de verwachte verkeersoverlast in onze mooie groene 
wijk Holtenbroek. Wij hebben 2 dagen in het winkelcentrum Holtenbroek gestaan en hebben veel 
bewoners gesproken. Ze zijn boos. Waarom?

Zoals u weet zijn er plannen om huizen in de uiterwaarden te bouwen. Meer huizen betekent meer 
auto’s. De Holtenbroekers zijn de huidige verkeersoverlast al beu. Door de aanwezigheid van de - 
mogelijk te bouwen - huizen zullen er naar berekening nog eens 1500 verkeersbewegingen bijkomen. 
Hierbij is aangegeven dat de Palestrinalaan dan de uitvalsweg zal worden naar de Middelweg.

De Middelweg is ook al zeer druk door onder andere het verkeer van en naar Stadshagen. Vergeet 
daarbij ook niet het verkeer van en naar de AA Landen. 

Doordat mensen niet lang willen wachten en in een file willen staan zullen ze de wijk ingaan en 
alternatieve wegen gaan zoeken. Als touringcarchauffeur heb ik daar ook ervaring mee gehad. 
Bijvoorbeeld in Parijs. Ik heb daar steeds diverse alternatieven gezocht om de vele files te ontlopen. 
Ook Holtenbroek zal door de plannen nog meer vollopen met auto’s. Dit willen de Holtenbroekers 
niet en dat wil u denk ik ook niet. Zij willen net als iedereen veilig kunnen wonen.

Daarnaast zal het milieu ook een klap krijgen door de vele fijnstof die de auto’s uitstoten in 
combinatie met het verdwijnen van veel groen. Het woongenot in de wijk zal minder worden.

Graag wil ik u uitnodigen om op een bepaalde datum te komen kijken in de wijk hoe de 
verkeersoverlast op dit moment is. We zullen dan een korte wandeling door de wijk maken.

Wij willen u hierbij de handtekeningen aanbieden. Wij vragen u goed na te denken over de gevolgen 
van de plannen. Wij hopen dat u de plannen van tafel veegt zodat de wijk niet volloopt met auto’s.

Gaat u voor veiligheid en groen? Of gaat u voor poen?


